

Capybara - Le Capybara

(*Hydrochoreus hydrochaeris*)

Fast Facts!-Faits en bref!

- We live in South America in open grasslands and rainforests, as long as it's close to water / Je vis en Amérique du Sud, dans les herbages ou la forêt tropicale, du moment que je suis près de l'eau.
- Eat vegetation/ Je mange de la végétation.
- Have an average of 4 young once a year / J'ai en général 4 petits par an.
- Can grow up to 150 lb and live 5 to 10 years / Je peux atteindre 150 lb et je vis de 5 à 10 ans.



Be sure to notice our webbed feet. We love the water and are great swimmers.

Remarquez! Mes pattes sont palmées. J'adore l'eau et je suis un excellent nageur.



Would you believe that we are the world's largest rodent? The second largest rodents live in Canada and can be found on our nickel.

Réalisez-vous que... Je suis le rongeur le plus grand du monde. Le deuxième plus grand rongeur vit au Canada et on le retrouve sur les pièces de 5¢.

Guess what! We can stay under water for up to five minutes at a time to hide from predators. We can then use our eyes, ears and nose, which are located at the top of our head, to peak out of the water and reduce our risk of being noticed.

Devinez quoi? Je peux rester sous l'eau jusqu'à cinq minutes à la fois pour me cacher de mes prédateurs. Comme mes yeux, mes oreilles et mon nez sont placés sur les dessus de ma tête, je peux espionner ce qu'il y a à la surface, sans trop de danger d'être repéré.